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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 18. januar 2023, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse,  Per Ottosen, Tina Beck Larsen, Anna Karin 

Klærke, Helle Moss- Owen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Josefine  

FRAVÆRENDE: Uden afbud:  

Med afbud:  

ORDSTYRER: Per Ottosen 

  

UDARBEJDET AF: Per, Tina og Jan Møller-Iversen,  
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

01- 

Godkendelse af referat fra 03.10. 

Godkendt  

Orienteringspunkter:   

02- 

Elevrådet  

Elevrådet ønsker at drøfte muligheden 

for at kunne forlade skolen i pauser. 

 

 Mellemtrinnet: Ryddede op i spil, borde blev vi-

sket ud – gøre det pænt 

9.årgang – udleveret brev og gennemgang til skb-

møde vedr mulighed for at gå i REMA 

 

Ros til 9.årgang i forhold til det omhyggelige 

brev. Dilemma i forhold til tilsyn, samt om 

maden der indkøbes vil være lødigt. 

 

På øvrige skoler har eleverne tilladelse 

 

Eleverne har gjort sig umage med brevet 

 

Kunne det være en prøveperiode således at I gives 

tillid og I kan vise os, at I kan leve op til dette. 

 

Elevrådet beder om mulighed for at forlades sko-

len kun 10-frikvarteret således at de kun nøjes 

med at gå derover én gang om dagen.  

 

Ikke let gennemskueligt at se, hvad man kan købe 

i hallen eller prisen. JM undersøger dette. 

 

Forældreansvaret skal undersøges – forældrene 

skal, hvis de ikke ønsker deres ung benytter 

tilbuddet kontakte skolen. 

 

Skolebestyrelsen godkender, at eleverne på 9.år-

gang må forlade skolen i 10- frikvarteret til 

indkøb af ”lødig mad”, og kun dette. Det er en 

prøveperiode og overholder man ikke de op-

satte kriterier fra skolen, ophører pågældende 

aftale. 
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JM og DC vil i næste uge orientere 9.årgang og i 

løbet af næste uge vil det sættes i gang.   

   

Kommende 9.årgang indgår aftale med på årsba-

sis. 

 

 

03- 

Resultat af vores ansøgning til Nordea 

fonden ”Mere udeliv i SFO og Klub 

 Bevilliget fondsmidler 113.000,-kr. og vi er i 

proces. Når vi sætter i gang, orienteres foræl-

drene. Bestyrelsen anbefaler en pressemedde-

lelse.  

Det er meget positivt. 

 

 

04- 

Status på hvordan vi holder styr på sam-

tykke ifm indmeldelse på skolen (ex. 

kørsel i privatbil) 

Tilsagn køres pt. analogt – næste step er at få det 

digitalt i Aula. 

 

Stamkort og samtykke – lave en logisk opbyg-

ning  

 

Kommunikationsudvalgets møde: 

Pdf- filer ved delinger af materiale 

Fotoalbum af personale på aula 

Tiltag i SFO – dagligdagen på tavle med aktivite-

ter og personale 

Afhentning af børn  - hvem kan hente 

Hjemmesiden ajourført efter sommer – efter sko-

lestrukturen 

Struktur på opslag og beskedsystem 

Meebook  

 

 

05- 

Kommunens 10. klassetilbud skal i 

fremtiden være en del af Søndersøsko-

len. 

 

 

Orientering om at 10.kl skal høre under Sønder-

søskolen fra næste skoleår – ikke fysisk men fort-

sat ved STX. 

Der vil blive ledelse af pågældende fra Sønder-

søskolen 

Der arbejdes på en virksomhedsoverdragelse. 

Vi har haft første møde med personalet fra 10.kl´s 

centeret.  

 

Skolebestyrelsen kunne ønske at have være ind-

draget i processen. 

Bestyrelsen ønsker til næste møde info om føl-

gende: Hvordan tildeles økonomien? Hvor meget 

ledelsestid, skal der rep. fra 10. ind i skolebesty-

relsen. I det hele taget en grundig orientering. 

 

 

 

06- 

Info om personalesituationen 

 

Ansættelsessamtale i indskolingen – Zandra er 

kommet godt i gang i indskolingen 

 

Lisbeth Emming er tilbage på næsten fuld tid på 

Søndersøskolen i musik – fuld tid næste år. 
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Bibliotek varetages af Heidi og enkelte lærere,  

 

Kor ønskes på afdel. Sø. – måske i klubregi.- øn-

sker vi forholder os til ved budgetlægning. 

 

  

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

07- 

Skolestruktur – Høringssvar 

Tidligere udsendt udkast tilrettes og 

godkendes – sidste frist er den 20.01. 

 

 Gennemgang og renskrivning. Blev godkendt til 

afsendelse. 

 

X 

08- 

Trafiksikkerhed. I forbindelse med etab-

lering af cykelsti til Skamby skal der la-

ves en evaluering. Det giver anledning 

til et generelt fokus på trafiksikkerheden 

ved Søndersøskolen. 

Cowi ønsker et møde med bestyrelsen i 

uge 6. 

Der etableres møde i uge 6 – på teams. 

Mødet bliver tirsdag den 07.02. kl. 16.00. Teams-

link udsendes snarest 

 

09- 

Revidering af vores mad og måltidspoli-

tik. 

Henvendelse fra en forældre der stiller 

spørgsmålstegn til, om vores børn har 

tid nok til at spise deres madpakke.  

 

 

   

Elevernes synspunkt i forhold til frikvarterer fra 

elevrådsformanden på mødet: 

 

10-frikvarteret: 

4 årgang synes de har tid nok  

5-6 kl. lidt for lidt tid  

 

I forhold til forældrehenvendelse: 

Skolebestyrelsen fastholder deres tidligere beslut-

ning, men undersøger madpakkemuligheden i hal-

len.  

 

Madpakke med over i hallen – JM prøver at un-

dersøge dette.  

 

Kan vi blive inspireret af andre skolers pausetid? 

 

Mad- og måltidspolitikken skal efterses. 

 

Der undersøges sundhedsplejerskens rolle i sko-

lerne i dag.  

 

Køleskab eller ej i klasserne evalueres til foråret. 

 

Kostrådene skal tjekkes   

 

 

 

X 

10- 

Opfølgning og beslutning på ” Ønsker 

bestyrelsen at afholde et arrangement i 

løbet af skoleåret? 

 

Næste møde 

 

11- 

Bestyrelsens årshjul. 

Ja. Punktet tages med til næste møde  

X 
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Har vi brug for at lave vores eget års-

hjul? 

383- 

Evt. 

 

Svømning mega godt  

Puff bars – samme koncept som ved rygning  

 

 

 

 

Mad- og måltidspolitikken genses 

Ønsker til budget – kor, svømning 

Tema – møde skb. ( ssp) 


